
“We moeten de kwaliteit 
die we hebben in de 
branche hooghouden, 
bewaken en zichtbaar 
maken. Richting de 
overheid en andere 
professionals, maar zeker 
ook richting de 
consument!” 
 
Een interview met Melanie Rusink, Denktank-
lid van ANBOS. 
 
Melanie Rusink (46) is eigenaar van Nagel- 
en Schoonheidssalon Melanie in Ruurlo. Ze is 
in 2002 begonnen als nagelstylist en werkt 
sinds 2009 ook als allround 
schoonheidsspecialist.  
 
Visie Denktank 
 
Melanie is ruim tien jaar lid van ANBOS en 
zat ook in de ‘oude’ Denktank van ANBOS. 
“Het is ontzettend leuk om op deze manier 
betrokken te zijn bij de brancheorganisatie en 
mee te mogen denken over de koers die 
ANBOS in de toekomst wil gaan varen. 
ANBOS is onmisbaar voor de ontwikkeling en 
positie van het vak binnen de zorg. De 
professionalisering van ons vak gaat steeds 
verder en ANBOS speelt daarin een 
belangrijke rol. Daarom ben ik tien jaar 
geleden ook lid geworden. We moeten de 
kwaliteit die we hebben in de branche 
hooghouden, bewaken en zichtbaar maken. 
Richting de overheid en andere professionals, 
maar zeker ook richting de consument!” 
 

“ANBOS is onmisbaar 
voor de ontwikkeling en 
positie van het vak 
binnen de zorg.” 
 
Eigen ervaring 
 
In mijn bedrijf richt ik me op 
huidververbetering en ontspanning. Ik heb 
me gespecialiseerd in diverse 
massagetechnieken, omdat je daarmee 
mooie, huidverbeterende resultaten kunt 
bereiken en, omdat ontspanning en 
ontstressen belangrijk zijn voor de huid. 
Zonder ontspanning is er geen 
huidverbetering mogelijk! Ik combineer 
 

 
 
massages met kruiden- en fruitzuurpeelings, 
microneedling of cosmetische acupunctuur.  
 
Massagetechnieken die ik in mijn instituut 
toepas zijn onder meer bindweefselmassage, 
Deep Tissue-massage, buccal-massage, anti-
aging massages, cupping, Ayurvedische 
massagetherapie en Shiatsu. Ik geloof in de 
kracht van onze handen. Daarnaast geef ik 
trainingen Deep Tissue Facelift-massage aan 
collega’s. Ik vind het belangrijk om mijn 
kennis up-to-date te houden en daarom volg 
ik zelf ook regelmatig cursussen en 
opleidingen. Je leert er altijd iets nieuws van 
en het werkt heel motiverend. 
 

“Ik geloof in de kracht 
van onze handen.” 
 
Toevoeging aan de Denktank 
 
Ik heb me opnieuw aangemeld voor de 
Denktank, omdat ik het interessant vind om 
met andere ondernemers te sparren over 
ontwikkelingen die binnen onze beroepsgroep 
spelen. De deelnemers aan de Denktank 
moeten een afspiegeling zijn van de leden, 
zodat iedereen zich binnen ANBOS gezien en 
gehoord voelt. Ons vak is zo veelzijdig. 
Zoveel leden, zoveel meningen! We zijn 
allemaal schoonheidsspecialist en toch zijn 
we allemaal anders. Ik kan goed luisteren en 
tussen al die verschillende meningen zien 
waar het algemene belang ligt.” 
 


